
     Protokół Nr LXII/2018 

z  sesji Rady Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek Fałęcki odbytej w dniu 15.11.2018r.   
o godz. 18,30 w siedzibie Rady przy ul. Żywieckiej 13. 
 
Ad.1. 
Przewodniczący Rady Dzielnicy IX Jan Stanisław Pietras  otworzył sesję i po 
powitaniu radnych oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 
uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych decyzji - lista obecności radnych stanowi załącznik do n/n protokołu. 
 
Ad.2. 

Przewodniczący Jan S. Pietras przedstawił projekt porządku obrad LXII sesji Rady 
Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek Fałęcki. 

Przy ustalaniu porządku sesji zostały złożone wnioski o wprowadzenie do porządku 
sesji na podstawie § 29 ust 1 Statutu : 
 
w sprawie: organizacji ruchu na ulicy Niemcewicza 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie wprowadzenie w/w projektu 
uchwały   do porządku obrad:  
„za”      –           14 głosów 
przeciw  -            0 głosów 
wstrzymało się –  1 głos 
W/w projekt zostaje wprowadzony w punkcie 3.2.6. 

w sprawie: zaopiniowania Koncepcji zagospodarowania terenu wokół przychodni 
przy ul. Niemcewicza 7. 

 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie wprowadzenie w/w projektu 
uchwały   do porządku obrad:  
„za”      –           14 głosów 
przeciw  -            0 głosów 
wstrzymało się –  1 głos 
W/w projekt zostaje wprowadzony w punkcie 3.2.7. 

w sprawie: reorganizacji ruchu drogowego przy ul. Pocztowej. 

Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie wprowadzenie w/w projektu 
uchwały   do porządku obrad:  
„za”      –           13 głosów 
przeciw  -            0 głosów 
wstrzymało się –  2 głosy 
W/w projekt zostaje wprowadzony w punkcie 3.2.8. 

Przewodniczący stwierdził, że projekt porządku obrad stanowi porządek obrad 
dzisiejszej sesji.  

Ad.3. 
 

Przewodniczący Jan S.Pietras – przestawił projekt uchwały 3.1.1. w sprawie: 
korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy IX   
Łagiewniki-Borek Fałęcki na rok 2019. 



Przewodniczący Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli Radni: Adam Migdał, Jan S.Pietras. 
Przewodniczący Jan S.Pietras zamknął dyskusję. 
Przewodniczący Jan S.Pietras – wniósł autopoprawkę do w/w projektu uchwały: 
Jednostka realizująca: Zarząd Dróg Miasta Krakowa. 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały                    
w w/w  sprawie:  
„za”      –             14 głosów 
przeciw  -              0 głosów 
wstrzymało się –   0 głosów 
1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. 
Uchwała Nr LXII/405/2018 została podjęta. 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras – przestawił projekt uchwały 3.1.2. w sprawie: 
korekty wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i do Rady Miasta Krakowa dot. 
wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej wieloletnich zadań 
inwestycyjnych i bieżących planowanych przez Radę Dzielnicy IX Łagiewniki-Borek 
Fałęcki do realizacji w latach 2015-2018. 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras – wniósł autopoprawkę do w/w projektu uchwały: 
Jednostka realizująca: Zarząd Dróg Miasta Krakowa. 

Przewodniczący Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 

Brak głosów w dyskusji. 
Przewodniczący Jan S.Pietras zamknął dyskusję. 
 

Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały                    
w w/w  sprawie:  
„za”      –             15 głosów 
przeciw  -              0 głosów 
wstrzymało się –   0 głosów 
Uchwała Nr LXII/406/2018 została podjęta. 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras – przestawił projekt uchwały 3.1.3. w sprawie: 
korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy IX   
Łagiewniki-Borek Fałęcki na rok 2018. 
Przewodniczący wniósł autopoprawkę do w/w projektu uchwały tj:  
§2 

 

Przenosi się środki z zadania: 

B) BUDOWA, MODERNIZACJA, PRACE REMONTOWE: 
OGRÓDKÓW JORDANOWSKICH, ZIELEŃCÓW, SKWERÓW 

kwota 
Jednostka 
realizująca 

1.Budowa ogródka jordanowskiego przy ul. Do Wilgi w Krakowie 1 608-zł.  ZZM 

Na zadaniu pozostaje kwota: 248 392-zł.  
 
na zadanie: 

B) BUDOWA, MODERNIZACJA, PRACE REMONTOWE: 
OGRÓDKÓW JORDANOWSKICH, ZIELEŃCÓW, SKWERÓW 

kwota 
Jednostka 
realizująca 

8. Oznakowanie Alei Zuchów Borkowskich w parku "Solvay" z 
posadzeniem, oznakowaniem "Dębów katyńskich" oraz 
zasadzeniem drzew i krzewów na terenach zielonych Dzielnicy 

1 608-zł.  ZZM 

Łączna kwota na zadaniu: 42 408,-zł 
 



 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji udział wzięli Radni: Marek Kocajda, Jan S.Pietras, Jerzy Bętkowski, 
Adam Migdał, Renata Grotowska. 
Przewodniczący zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały                    
w w/w  sprawie:  
„za”      –             12 głosów 
przeciw  -              0 głosów 
wstrzymało się –   2 głosy 
Uchwała Nr LXII/407/2018 została podjęta. 
 
Ad.3.2. 
Przewodniczący Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Jerzy Bętkowski 
przestawił projekt uchwały 3.2.1. w sprawie: zmiany kwalifikacji ulicy Podhalańskiej, 
do zimowego utrzymania na terenie Gminy Miejskiej Kraków. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji. 
Przewodniczący zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały                    
w w/w  sprawie:  
„za”      –               15 głosów 
przeciw  -                0 głosów 
wstrzymało się –     0 głosów 
Uchwała Nr LXII/408/2018 została podjęta. 
 
Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej i Senioralnej Ewa Nowak przestawiła 
projekt uchwały 3.2.2. w sprawie: ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 
socjalnego przy ulicy Fredry 4E w Krakowie (opinia pozytywna). 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji. 
Przewodniczący zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały                    
w w/w  sprawie:  
„za”      –             15 głosów 
przeciw  -              0 głosów 
wstrzymało się –   0 głosów 
Uchwała Nr LXII/409/2018 została podjęta. 
 
Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej i Senioralnej Ewa Nowak przestawiła 
projekt uchwały 3.2.3. w sprawie: ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 
socjalnego przy ulicy Hoffmanowej 19 w Krakowie (opinia pozytywna). 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji. 
Przewodniczący zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały                    
w w/w  sprawie:  
„za”      –             15 głosów 



przeciw  -              0 głosów 
wstrzymało się –   0 głosów 
Uchwała Nr LXII/410/2018 została podjęta. 
 
Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej i Senioralnej Ewa Nowak przestawiła 
projekt uchwały 3.2.4. w sprawie: ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 
socjalnego przy ulicy Fredry 4E w Krakowie (opinia pozytywna). 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji. 
Przewodniczący zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały                    
w w/w  sprawie:  
„za”      –             15 głosów 
przeciw  -              0 głosów 
wstrzymało się –   0 głosów 
Uchwała Nr LXII/411/2018 została podjęta. 
 
Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej i Senioralnej Ewa Nowak przestawiła 
projekt uchwały 3.2.5. w sprawie: ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 
socjalnego przy ulicy Fredry 4E w Krakowie (opinia pozytywna). 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji. 
Przewodniczący zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały                    
w w/w  sprawie:  
„za”      –             15 głosów 
przeciw  -              0 głosów 
wstrzymało się –   0 głosów 
Uchwała Nr LXII/412/2018 została podjęta. 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras – przestawił projekt uchwały 3.2.6. w sprawie: 
organizacji ruchu na ulicy Niemcewicza. 
Radny Leszek Siwiec wniósł autopoprawkę , par.1 otrzymuje brzmienie: 
„Wnosi się o zamontowanie słupków blokujących w chodniku przy wyjściu z alejki 
Parku Solvay, w kierunku ulicy Niemcewicza, na wprost przychodni przy ul. 
Niemcewicza 7.” 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji udział wzięli Radni: Jerzy Bętkowski, Jan S.Pietras, Leszek Siwiec, Ewa 
Nowak, Renata Grotowska. 
Przewodniczący zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały                    
w w/w  sprawie:  
„za”      –             15 głosów 
przeciw  -              0 głosów 
wstrzymało się –   0 głosów 
Uchwała Nr LXII/413/2018 została podjęta. 
 



Przewodniczący Jan S.Pietras – przestawił projekt uchwały 3.2.7. w sprawie: 
zaopiniowania Koncepcji zagospodarowania terenu wokół przychodni przy ulicy 
Niemcewicza 7(opinia pozytywna). 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji udział wzięli Radni: Marek Kocajda, Leszek Siwiec, Renata Grotowska, 
Jan S.Pietras. 
Przewodniczący zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały                    
w w/w  sprawie:  
„za”      –             13 głosów 
przeciw  -              0 głosów 
wstrzymało się –   1 głos 
Uchwała Nr LXII/414/2018 została podjęta. 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras – przestawił projekt uchwały 3.2.8. w sprawie: 
reorganizacji ruchu drogowego przy ul. Pocztowej. 
Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji udział wzięli Radni: Marek Kocajda, Wojciech Migdał, Jan S.Pietras, 
Krzysztof Mitras, Adam Migdał, Bogusław Gołas. 
Przewodniczący zamknął dyskusję. 
 
Radny Wojciech Migdał wniósł autopoprawkę w brzmieniu: 
§1 
Wnioskuje się o stworzenie organizacji ruchu na ul. Pocztowej, odpowiadającej 
potrzebom mieszkańców. 
Uzasadnienie: 
Uchwałę podjęto na wniosek mieszkańców. 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały                    
w w/w  sprawie:  
„za”      –             14 głosów 
przeciw  -              0 głosów 
wstrzymało się –   1 głos 
Uchwała Nr LXII/415/2018 została podjęta. 
 
Ad.4. 

Protokoły  Nr LX/2018 oraz LXI/2018  z poprzednich  sesji Rady Dzielnicy IX, 
zostały  przyjęte bez uwag. 
 

Ad.5. 

Oświadczenia i komunikaty. 

Przewodniczący Jan S.Pietras – przedstawił projekty pism do wystosowania przez 
Radę Dzielnicy IX w sprawie:  
1/ wydzielenia dwóch miejsc postojowych dla niepełnosprawnych w zatoce 
postojowej przy ul. Niemcewicza, pod Ośrodkiem Zdrowia –  do  ZDMK 

Głosowanie za przyjęciem w/w pisma:  

„za”      –        15 głosów 
przeciw  -       0 głosów 
wstrzymało się –  0 głosów 
 



2/ postawienia dwóch znaków ograniczenia prędkości, jeden na początku i drugi na 
końcu ulicy Jagodowej w Krakowie lub zamontowanie progów zwalniających 
prędkość jadących samochodów ul. Jagodową – do ZDMK 

Głosowanie za przyjęciem w/w pisma:  

„za”      –        14 głosów 
przeciw  -         0 głosów 
wstrzymało się –  0 głosów 
 
3/ decyzji dotyczącej zamiennych nasadzeń drzew na terenie Dzielnicy IX –  do  
ZZM  

Głosowanie za przyjęciem w/w pisma:  

„za”      –        12 głosów 
przeciw  -         0 głosów 
wstrzymało się –  2 głosy 
 
4/ Bieżącego utrzymania terenów zielonych w Dzielnicy IX – do ZZM 

Głosowanie za przyjęciem w/w pisma:  

„za”      –        14 głosów 
przeciw  -       0 głosów 
wstrzymało się –  0 głosów 
 
5/ przesunięcia znaku „zakaz postoju” na ul. Niemcewicza, dalej poza okolicę 
przejścia dla pieszych - do ZDMK   
 
Głosowanie za przyjęciem pisma:  
„za”      –        12 głosów 
przeciw  -         0 głosów 
wstrzymało się –  2 głosy 
 
6/organizacji zabezpieczającej przejście dla pieszych przez ulicę Zakopiańską na 
wysokości ulicy Suchej - do ZDMK 
 
Głosowanie za przyjęciem pisma:  
„za”      –        14 głosów 
przeciw  -         0 głosów 
wstrzymało się –  0 głosów 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras – podziękował Radnym za współpracę podczas VII 
Kadencji Rady Dzielnicy IX. 
 
Ad.6.  
Sesję zamknął ok. godz. 19:50 Przewodniczący Jan S.Pietras. 
 
Protokołowała: 

J.Knapik       Przewodniczył:      
 

Przewodniczący  
            Rady i Zarządu Dzielnicy IX 
            Łagiewniki – Borek Fałęcki 
 
                   Jan Stanisław Pietras 


